## 西藏舞美资质舞台音视频资质没有业绩怎么办

产品名称	西藏舞美资质舞台音视频资质没有业绩怎么办
公司名称	北京星期三企业管理咨询有限公司业务部
价格	.00/件
规格参数	专业舞台设计制作工程:专业舞台灯光设计、安 装及调试 专业舞台音视频设计、安装及调试:专业舞台音 响设计、安装及调试 专业舞台机械(幕布)设计、安装及调试:专业 舞台机械(幕布)设计、安装及调试
公司地址	北京市海淀区清河嘉园东区甲1号楼11层1124
联系电话	15501182773 15501182773

## 产品详情

- 3、对于专业人员要求 管理技术人员:身份证复印件,毕业证复印件,职称证(每个经营范围对应相关专业的人员不低于2名)
- 4、公司业绩合同(总业绩不少于300万元)
- 三、舞台搭建资质的经营范围
- 1、专业舞台灯光设计、安装及调试
- 2、专业舞台机械设计、安装及调试
- 3、专业舞台设计制作工程
- 4、专业舞台音视频设计、安装及调试
- 5、专业舞台音响设计、安装及调试

sonnel: ID card copy, copy of graduation certificate, professional title certificate (each business scope corresponding to the relevant professional personnel not less than 2) 4. Company performance contract (the total performance shall not be less than RMB 3 million yuan) 3. Business scope of stage building qualification 1. Professional stage lighting design, installation and debugging 2. Professional stage mechanical design, installation and debugging 3. Professional stage design and production engineering 4. Professional stage audio and video design, installation and debugging 5,

